聯合動態

United News

聯合書院金禧到訪傑出學人 —— 一九九五年諾貝爾化學獎得主羅蘭德教授訪問聯合書院 15-21/10/2006 1995 Nobel Laureate in Chemistry — Professor F Sherwood Rowland, UC Distinguished Visiting Scholar for 2006-07 visited United College



羅蘭德教授會見校長劉遵義 教授。

右起:院長馮國培教授、校 長劉遵義教授、羅蘭德教授 及提名人余濟美教授。

At the Vice-Chancellor's Office.

From right: Professor Fung Kwok Pui, College Head;

Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor; Professor F Sherwood Rowland and Professor Jimmy Yu, the nominator of DVS.



羅蘭德教授主持公開講座。 Professor Rowland delivered a public lecture.



公開講座後,院長馮國培教授致送紀念品予羅蘭德教授及提名人 余濟美教授。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting souvenir to Professor Rowland and Professor Jimmy Yu, the nominator of DVS after the public lecture.



香港特別行政區政府環境運輸及工務局廖秀冬局長(右三)出席公開講 座後與羅蘭德教授合照。

Dr Sarah S T Liao, Secretary for the Environment, Transport and Works, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region (third from right), attended the second lecture and posed a group photo with Professor Rowland.



第二講主持關海山教 授及正在回答提問的 羅蘭德教授。

Professor Kwan Hoi Shan, Convenor of the 2nd public lecture at Sir Run Run Shaw Hall, and Professor

Rowland responding to a question from the audience during the question and answer session.



羅蘭德教授出席歡送晚宴時攝。

A group photo taken at the farewell dinner with Professor Rowland.



羅蘭德教授接受傳媒專訪時攝

Professor Rowland attending a press interview.